
4D GEM OF
LABUAN BAJO
DEPARTURE
18 sep 2025

 KOMODO ISLAND  PINK BEACH

D1: SINGAPORE – LABUAN BAJO     (D)

 FLIGHT DETAILS: 3K263  SIN-LBJ  1410/1720
Assemble at Changi Airport T4. Arrive at Labuan Bajo International Airport and meet with local tour 
guide. Transfer to hotel. Later, sip on a cup of coffee while capturing the magnificent sunset and 
the amazing view of the surrounding Islands of Labuan Bajo Bay as you are booked on the sunset 
deck of Taman Laut Restaurant at Waringin Hill. Relax and unwind in the evening. 

HOTEL: BINTANG FLORES 4* OR SIMILAR

D2: KOMODO NATIONAL PARK ISLAND HOPPING     (B/L/D)

Early morning fast-boat takes you to explore Komodo National Park, a UNESCO World Heritage 
Site, the home to one of the 7 Wonders of the World, the Komodo Dragon. This ancient giant lizard 
will be encountered at Komodo Island. As the boat anchors at Padar, you will be amazed by the 
stunning view of the surrounding coastal and hill view from the top of hill. Be surprised by the 
pristine Pink Beach nearby with its clear water to swim. Underwater lovers may experience 
snorkeling at Kanawa Island and swimming with Mantas at Manta Point. Enjoy swimming at Taka 
Makassar, a sand-island with white sandy beaches. Picnic Lunch box will be served on board the 
fast boat. Return to Labuan Bajo Harbor early in the evening. Free at own leisure. 

HOTEL: BINTANG FLORES 4* OR SIMILAR

D3: WAE LOLOS HIGHLAND EXPERIENCE     (B/L/D)

Wae Lolos Village is nestled in the heart of Labuan Bajo, this enchanting destination offers a 
tapestry of natural wonders. The mesmerizing Cunca Plias Waterfall offers its pristine beauty and 
the soothing sound of cascading water gracefully descending into a refreshing pool, creating a 
serene atmosphere that invites relaxation and contemplation. The mystical “Above the Clouds 
Pond” surrounded by lush greenery, offers a tranquil retreat where one can reflect and unwind, 
surrounded by the breathtaking beauty of nature. Nearby visit Melo Village, an excellent place 
for  distinct Manggarai cultural experience which gives you time to lie back and digest your 
impressions in the ‘Panorama’ Hut, capture the spectacular all-around view over the sea of the 
islands of Komodo National Park, as well as the surrounding hills and mountains. A chance to pose 
in Toe’ Traditional Costume with Melo traditional house at foreground. Approx. an hour’s drive from 
Labuan Bajo lies Rangko village, where an outrigger boat will take you to the mystical Rangko 
Cave.  Swim in its saltwater pool and capture the sunlight that raises a beautiful glow, and its 
artificial stalagmite and stalactites in the cave. You will also have the chance to see the local 
market and then transfer back to hotel in Labuan Bajo. 

HOTEL: BINTANG FLORES 4* OR SIMILAR

D4: LABUAN BAJO TOWN – SINGAPORE     (B/L)

Explore Labuan Bajo town and visit Batu Cermin, Mirror Stone Cave’, with its stalactites and a 
panoramic view. Further explore the town and have last-minute local souvenir shopping at some 
merchandise shop.

 FLIGHT DETAILS: 3K264  LBJ-SIN  1800/2110

SINGLE TWIN/TRIPLE CWB CNB AIRPORT TAX

$1318 $1098 $958 $818 $120

NOTE: SEQUENCE OF/ITINERARY, MEALS, FLIGHT DETAILS MAY CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE

PACKAGE INCLUSIVE OF:
✓ ROUNDTRIP AIR TICKETS
✓ 25KG CHECK-IN BAG
✓ ACCOMMODATIONS, 

TOUR & MEALS AS PER 
ITINERARY

✓ ENGLISH SPEAKING 
LOCAL TOUR GUIDE

PACKAGE EXCLUDE: 
 GUIDE + DRIVER TIPS 

@ $30/PAX 
 TOUR LEADER TIPS 

(IF ANY) @ $20/PAX 
 TRAVEL INSURANCE
 VISA FEES IF ANY

080625



特别出发

18 sep 2025

 KOMODO ISLAND  PINK BEACH

D1: 新加坡 – 纳闽巴霍 (晚)

 FLIGHT DETAILS: 3K263  SIN-LBJ  1410/1720
抵达后，我们将与您会面并直接带您前往您的住所，您将在那里度过接下来的 3 晚。
随后，您可以在 Waringin 山 Taman Laut 餐厅的日落甲板上享用一杯咖啡，同时欣赏壮丽的日
落和周围纳闽巴焦湾岛屿的壮丽景色。晚上放松身心。

HOTEL: BINTANG FLORES 4* OR SIMILAR

D2: 科莫多国家公园跳岛游 (早|午|晚)

清晨，快艇将带您探索科莫多国家公园，这里被联合国教科文组织列为世界遗产，也是世界七大
奇迹之一科莫多龙的故乡。我们将在科莫多岛遇到这种古老的巨型蜥蜴。当船停泊在帕达尔时，
您将会惊叹于周围海岸和山顶的壮丽景色。在附近，您会对原始的粉红海滩及其清澈的海水感到
惊讶，可以游泳。水下爱好者可以在卡纳瓦岛体验浮潜，在蝠鲼角与蝠鲼一起游泳。在塔卡望加
锡，捕捉沙岛的瞬间，并在白色的沙滩上享受游泳的乐趣。傍晚回到纳闽巴焦港，然后送您到酒
店。晚上的剩余时间是你的。快船上将提供野餐午餐盒。

HOTEL: BINTANG FLORES 4* OR SIMILAR

D3: WAE LOLOS 高地体验 (早|午|晚)

纳闽巴焦（Labuan Bajo），历史上是芒加莱地区弗洛勒斯岛西海岸的一个小渔村。探索周围村
庄的一些有趣的地方，深入了解当地的文化和传统。一个小时的车程后，您将到达位于纳闽巴霍
中心的 Wae Lolos 村，这个迷人的目的地拥有如织锦般的自然奇观，郁郁葱葱的景观和层叠的
瀑布汇聚在一起，营造出迷人的环境。令人着迷的昆卡普利亚斯瀑布 (Cunca Plias Waterfall) 
拥有原始的美丽和舒缓的瀑布声。沉浸在大自然中，见证宁静的海水优雅地流入清爽的泳池，营
造出一种宁静的氛围，让人放松和沉思。神秘的“云上池”邀您体验更高层次的体验。这个池塘周
围环绕着郁郁葱葱的绿色植物，提供了一个宁静的休息场所，人们可以在这里反思和放松，周围
环绕着令人惊叹的自然美景。在附近，您将被带到参观梅洛村。这里是体验独特芒加莱文化的绝
佳场所，您可以在“全景”小屋中躺下来消化印象，捕捉科莫多国家公园岛屿大海以及周围丘陵和
山脉的壮丽全景。有机会穿着 Toe 传统服装与 Melo 传统房屋合影留念。 Rangko 村距离纳闽
巴霍 (Labuan Bajo) 约一小时车程，那里有一艘支腿船正在等待，带您前往神秘的 Rangko 洞
穴。在咸水池中游泳，捕捉发出美丽光芒的阳光，以及洞穴中的人造石笋和钟乳石。您还将有机
会参观当地市场，然后前往纳闽巴霍的酒店。

HOTEL: BINTANG FLORES 4* OR SIMILAR

D4: 探索纳闽巴霍镇 – 新加坡     (早|午)

今天是我们在纳闽巴霍的最后一天。您将有时间探索纳闽巴焦镇并参观 Batu Cermin、镜石洞及
其钟乳石和全景。进一步探索城镇，并在一些商品商店购买最后一刻的当地纪念品。出发机场时，
我们会接您并送您搭乘国际航班回国。
 FLIGHT DETAILS: 3K264  LBJ-SIN  1800/2110

SINGLE TWIN/TRIPLE CWB CNB AIRPORT TAX

$1318 $1098 $958 $818 $120

注意：顺序/行程、膳食、航班详情可能会更改，恕不另行通知

配套包含:
✓ 通过酷航购买的往返
机票，每人可携带 20 

公斤托运行李
✓ 行程中的住宿, 旅游
和餐饮

✓ 当地英语导游
配套不含: 

 导游 + 司机小费 

@ $30/人
 领队小费（如有）

@ $20/人
 旅游保险
 签证费（如有）
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